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 Näringslivskommittén  
 

 
 Plats och tid: 2017-02-09 kl 19.00-20.30 
 Beslutande: Mats Röhr (M) ordf 

Arne Närström (S) 
Marlene Ackland, Salemföretagarna, v ordf 

 Ersättare: Rickard Livén (M) 
Tommy Eklund (S) 
Carina Kandell, Salemföretagarna 

Agneta Rebo, Företagarna Botkyrka-Salem 

 Övriga deltagande: Annika Edvardsson, Arbetsförmedlingen 

 Utses att justera: Arne Närström 

 Justeringens  
plats och tid: 

 
 

   

 Underskrifter: Sekreterare …………………………   
Jan Lorichs 

 

Ordförande ………………………… 
Mats Röhr 

 

Justerande …………………………  
Arne Närström  

 
 

  

 
 
   …………… 

Ordf. sign.  
…………… 
Just. sign. 
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  Anslag/bevis 

Protokollet är justerat.  

 Organ: Näringslivskommittén 

 Sammanträdes- 
datum: 

 
2017-02-09 

 

 
 

 Förvaringsplats 
för protokollet: 

 
Kanslienheten 

 

Underskrift: 

 

………………………… 

Jan Lorichs 

 
 

 
 
  

 
 
   …………… 

Ordf. sign.  
…………… 
Just. sign. 
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 Innehållsförteckning 

 1 Föregående protokoll 

2 Samarbete med Arbetsförmedlingen 

3 Diskussion om näringslivspolicy 

4 Diskussion om näringslivets eventuella markbehov 

5 Årligt möte med besökta företag? 

6 Nästa frukostmöte 

7 Övriga frågor 
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 NK § 1 Dnr. XXX/XXX 
 

 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom. Rickard Livén presenterade sig och hälsades 
välkommen. 

Näringslivskommitténs beslut 

Näringslivskommittén godkänner protokoll 2016-11-03. 

 

 _________________ 
 

Beslutsexpediering: 
[Plats] 
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 NK § 2 Dnr. XXX/XXX 
 

 Samarbete med Arbetsförmedlingen 

Annika Edvardsson är anställd i en ny roll på AF som Företagsrådsgivare. 
Som Företagsrådgivare vill hon höra med företag hur man ser på sina strategiska 
utmaningar bl.a. för kompetensförsörjning och framtida önskemål om eventsamarbete. 
Hon berättade att hon primärt arbetar inom kommunerna Huddinge, Botkyrka och Salem. 
Diskussion om anställningsstödformer som inte kräver kollektivavtal och FORA-anslutning,
t ex “Huddingemodellen” från 2012 som tidigare diskuterats i Salem. 
 
Näringslivskommitténs beslut 

Näringslivskommittén noterar att den tagit del av informationen. 

1. Näringslivskommittén beslutar att Jan Lorichs får i uppdrag att informera Annika 
om Salemsdagen 

2. Näringslivskommittén beslutar att Jan Lorichs får i uppdrag att sätta upp 
Arbetsförmedlingen som tänkbart ämne för ett kommande frukostmöte, och 
lägga kontaktuppgifter på hemsidan. 

 

 _________________ 
 

Beslutsexpediering: 
[Plats] 
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 NK § 3 Dnr. XXX/XXX 
 

 Diskussion om näringslivspolicy 

Jan Lorichs informerade om att näringslivspolicy eller ej är en delkomponent i Svenskt 
Näringslivs årliga ranking av kommunerna, samt att övriga Södertörnskommuner antingen 
har eller avser att arbeta fram en policy. Ämnet diskuterades. 

 
Näringslivskommitténs beslut 

Näringslivskommittén uppdrar åt Jan Lorichs att ta fram ett förslag till näringslivspolicy 
som presenteras vid nästa sammanträde, för att eventuellt föreslås fullmäktige. 

  

 

 

 _________________ 
 

Beslutsexpediering: 
[Plats] 
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 NK § 4 Dnr. XXX/XXX 
 

 Diskussion om näringslivets eventuella markbehov 

Jan Lorichs avrapporterade svaren på den förfrågan som gått ut till kommunens 
företagare i november 2016 om eventuellt markbehov. 

  

Näringslivskommitténs beslut 

1. Näringslivskommittén noterar att den tagit del av informationen. 
2. Näringslivskommittén uppdrar åt Jan Lorichs att undersöka detaljplan för 

parkeringsplatser vid företagsbyn utmed Salemsvägen, och svara Projektor 
System. 

 

 _________________ 
 

Beslutsexpediering: 
[Plats] 
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 NK § 5 Dnr. XXX/XXX 
 

 Årligt möte med besökta företag 

Frågan hade kommit upp om lämpligheten i att kalla de företag som fått besök av 
kommundirektör och näringslivsansvarig under året, med tanke på det lilla antalet företag 
som fått besök. Kommittén tyckte det var lämpligare att istället upprätthålla kontakten 
med näringslivet via mässor, företagarföreningarnas årsmöten, frukostmöten och 
Salemsdagen istället. Lämpliga kontaktpersoner som föreslås är kommunstyrelsens 
ordförande, oppositionsråd, ordförande näringslivskommittén, kommundirektör, 
MSB-chef och näringslivsansvarig. 

 

Näringslivskommitténs beslut 

Näringslivskommittén beslutade att årligt möte med besökta företag inte ska genomföras. 
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Beslutsexpediering: 
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 NK § 6 Dnr. XXX/XXX 
 

 Nästa frukostmöte 

Frukostmötet i februari diskuterades och näringslivets synpunkter läggs in i 
presentationen, som görs av Marlene Ackland.  
  

Näringslivskommitténs beslut 

Näringslivskommittén tackar för informationen. 
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 NK § 7 Dnr. XXX/XXX 
 

 Övriga frågor 

Södertörns rådslag. Jan Lorichs informerade och företagarföreningarna lovade sprida 
informationen. 
Salems centrum. Jan Lorichs informerade att kommunen och centrumägaren kommit 
överens om och bekostar att två väktare ska patrullera i/kring centrat eftermiddag/kväll 
alla dagar under vecka 7-10. Även extrainsatta ungdomsaktiviteter på Safe Zone i 
Skyttorpskolan vecka 7-10. 
Rönninge centrum. SalemFöretagarna framförde att kommunens projektinformation till 
näringsidkarna är bristfällig. 
SalemFöretagarnas mässor. SalemFöretagarna informerade om sin första mässa den 24 
januari 2017 och sina kommande mässor den 18/4 och 21/9 i Villa Skönvik. 
 
Näringslivskommitténs beslut 

Näringslivskommittén beslutar att Jan Lorichs uppdras att se till att information om när 
gata-/VA-chefen slutar ska skickas ut till Rönninge centrums näringsidkare. 
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